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Bewoners pimpen zelf
schoolomgeving: “Hoogtijd voor
veilige fietsstraat”
02/09/2019 om 19:23 door dli

JABBEKE - Het burgerinitiatief ‘Leefbaar Varsenare’ pakte op de eerste schooldag uit met
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Leefbaar Varsenare zorgde zelf voor een ‘fietsstraat’ in de buurt van De Wassenaard. (FOTO: MVN)
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een ludieke actie in de omgeving van VBS De Wassenaard.

“De straten rond de school versierden we met felle symbolen en logo’s, die de suggestie van fietsstraat
oproepen”, legt Andy De Brabander uit. “Het is een knipoog naar het gemeentebestuur, dat fietsstraten wil
aanleggen in schoolomgevingen. De plannen zijn er, maar konden niet voor de eerste schooldag gerealiseerd
worden. Onze actie werd ondersteund door de school en buurtbewoners.”

Leefbaar Varsenare verzamelde al meer dan zevenhonderd enquêtes rond de verkeersveiligheid in het dorp.
“De resultaten van de bevraging worden op de Varsenaarse kermiszondag 22 september bekendgemaakt. Op
27 september lichten we de resultaten toe op in een infoavond in De Wassenaard. Op 4 oktober leggen we de
resultaten voor aan de voltallige gemeenteraad. Wij ijveren voor werkgroepen, waarin het bestuur samen met
de inwoners van het dorp zoeken naar concrete oplossingen.”


